
Skatteudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 21. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 257
Skatteministeriet har deltaget i en evaluering af revisionspligtlempelsen, som
trådte i kraft i 2013. Evalueringen af revisionspligtlempelsen blev vedtaget
som en del af en vækstpakke i 2014, hvor man skulle undersøge muligheder-
ne for en yderligere lempelse. Vil ministeren oversende denne evaluering til
Folketinget, alternativt redegøre for hovedresultaterne af evalueringen, så-
fremt ministeren ikke ønsker at oversende evalueringen? Såfremt ministeren
ikke ønsker at oversende evalueringen, bedes dette begrundes.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Hummelgaard Thomsen
formand
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